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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Jennie Nilsson (S)

2018/19:72 Antalet vargar 

Riksdagen har fattat ett beslut om att det ska finnas 170–270 vargar i Sverige. 
Efter det har Naturvårdsverket 2015 gjort bedömningen att det behövs minst 
300 vargar i Sverige och att minst en invandrad varg från Finland eller 
Ryssland ska reproducera sig med en skandinavisk varg under naturliga 
förhållanden varje femårsperiod för att vargen ska anses ha gynnsam 
bevarandestatus.

Det är anmärkningsvärt att regeringen och ansvariga myndigheter inte följer 
riksdagens beslut om att antal vargar ska vara max 270 vargar.

Jag vill därför fråga statsrådet Jennie Nilsson:

 

Delar statsrådet Naturvårdsverkets bedömning att det i Sverige behövs 300 
vargar i Sverige, och hur ska statsrådet i så fall agera för att verkligen minska 
antalet vargar till max 300?

………………………………………

Sten Bergheden (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2019-01-31
Besvaras senast
2019-02-06 kl. 12.00


